

C.O. 1969/019
DOG ACT

O.C. 1969/019
LOI SUR LES CHIENS

DOG ACT

Pursuant to the provisions of the *Dog Act*, the Commissioner of the Yukon Territory is pleased to and doth hereby order as follows:

The area of land lying within a circle having a radius of one mile with centre point at a surveyed post marked 4L89 being the north westerly corner of Lot 89, Group 905, as shown on a Plan of Survey of Record in the Land Titles Office for the Yukon Land Registration District under No. 27954 at Ross River, Yukon Territory, is an area within which no dog shall be permitted to run at large.

Dated at Whitehorse, in the Yukon Territory, this 22nd day of January, A.D., 1969.

Commissioner of the Yukon

LOI SUR LES CHIENS

Conformément aux dispositions de la *Loi sur les chiens*, il plaît au Commissaire du territoire du Yukon de décréter ce qui suit :

Il est interdit de laisser errer un chien dans le secteur situé dans un rayon d'un mille de la borne d'arpentage no 4L89 placée au coin nord-ouest du lot 89 du groupe 905; cette borne figure au plan d'arpentage qui est déposé au Bureau d'enregistrement des titres de biens-fonds de la circonscription d'enregistrement du Yukon située à Ross River et qui porte le numéro d'enregistrement 27954.

Fait à Whitehorse, dans le territoire du Yukon, le 22 janvier 1969.

Commissaire du territoire du Yukon